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 ستار همدانی
کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

 لیست عجیب  
تیم ملی بوکس برای اردو! 

ایسنا: لیست تیم ملی بوکس ایران بدون 
حضور ملی پوشان عنوان دار در آسیا و جهان 
اعلام شد. با تصمیم کادرفنی تیم ملی بوکس 
دور جدید تمرینات ملی پوشان با حضور ۳۹ 
مشت زن، از روز جمعه یک مهر ۱۴۰۱ آغاز 
می شود تا شاگردان علیرضا استکی خود را 
برای حضور در رقابت های قهرمانی آسیا ۲۰۲۲ 
اردن آماده کنند. شاگردان استکی پیش از این 
یک اردوی مشترک ۱۰ روزه را با تیم ملی هند 
در تهران برگزار کرده بودند. نکته قابل توجه در 
لیست اعلام شده اولیه، نبود اسامی نفراتی چون 
دانیال شه بخش، سید شاهین موسوی و میثم 
قشلاقی، ملی پوشان عنوان دار ایران در آسیا 
و جهان بود. البته فدراسیون بوکس ساعتی 
بعد از اعلام اسامی اولیه، لیست نفرات دعوت 
شده را اصلاح کرد. روابط عمومی فدراسیون 
علت این تغییر را اشتباه سهوی عنوان کرد. با 
اعلام فدراسیون بوکس، اسامی نفرات دعوت 
شده به اردو را در ادامه مشاهده می کنید: امین 
مجنونی- مهدی پرویزی- ایمان رمضان پور– 
آرشام حسنی- سجاد محمدپور- طوفان 
شریفی– محمد کمالی- علی حبیبی نژاد-  
سیاوش امیدی– اشکان رضایی-  سیدحسین 
میراحمدی– علی جمالی-  مهدی خسروی– 
رامین بابالو- عمران سوری زایی– مصطفی 
ریگی– مسلم مقصودی- باقر فرجی– بهنام 
سینا  جمشیدوند-   محمد  ابراهیمی– 
فضل اللهی-  سیدامیرحسین حسینی-  روزبه 
صفری- سیدعلی صدری-  مهدی سرباز-  
مهدی جشنانی- سید ناصر مظلومی-ارسلان 
دست پرور-  پوریا عبدالمالکی- سالار رادمرد-  
سجاد عبادی پور-  مهدی امیری- پوریا 
امیری- عرفان جمال زهی نفرات اضافه شده: 
دانیال شه بخش، سید شاهین موسوی و میثم 
قشلاقی، محمد حسین حقی، روزبه صفری. 
غلامرضا کریمی، شهرام فاتح، جاسم دلاوری و 
همایون امیری به عنوان مربی، در کنار علیرضا 
استکی سرمربی تیم ملی، تمرینات این نفرات 
را زیر نظر خواهند داشت. مسابقات انتخابی 
درون اردویی به منظور مشخص شدن ترکیب 
تیم ملی برای حضور در رقابت های قهرمانی 
آسیا -۲۰۲۲  اردن نیز در طول هفته آینده 

برگزار خواهد شد. 

رضا عنایتی، پیشکسوت استقلال در 
خصوص وضعیت شاگردان ساپینتو در لیگ 

برتر صحبت کرد. 
  در خصوص شرایط استقلال چه 

نظری دارید؟
 استقلال در این هفته ها نشان داده که 
رو به پیشرفت است البته جدا از اینکه هنوز 
بازی های سخت استقلال در نیم فصل اول 
برگزار نشده است آن چیزی که مشخص 
مدعی  بازهم  فصل  این  استقلال  است 
قهرمانی بوده و ساپینتو در حال آماده سازی 

تیم برای ادامه رقابت های فوتبال است.
  کارشناسان معتقدند این تیم پیش 

از اندازه مهاجم جذب کرده است.
 نقطه ضعفی که استقلال در این چند بازی 
داشته است این است که بازیکنی نداشته که 
بتواند پاس های کلیدی به مهاجم ها بدهد 
و مطمئنا که ساپینتو فکری به حال این 
موضوع خواهد کرد. در تورنمنتی که سه 
جام پیش روی استقلال است. استقلال باید 

از مهاجمانش بهره لازم را ببرد.
  شهباززاده هنوز موفق به گلزنی 

نشده است!
 به او توصیه می کنم که به زودی گلزنی 
خواهد کرد او قطعا در استقلال در این فصل 
خیلی کمک خواهد کرد و خواهشم این است 
که وارد استرس نشود این باعث می شود که 

کار فوتبالیست خراب شود. 

خارج ازمستطیل سبز

 رضا عنایتی: 
 استقلال 

 باید از مهاجمانش 
بهره لازم را ببرد

خبــــــر
جدایی »بوسکتس« از بارسا 

نشریه اسپورت کاتالونیا نوشت: سرخیو 
بوسکتس در پایان فصل جاری به دوران 
حضورش در بارسلونا پایان خواهد داد. این 
روزنامه اضه کرد: بوسکتس ۳۴ ساله که در تیم 
تحت هدایت ژاوی هرناندس رفته رفته به یک 
هافبک مازاد تبدیل شد، در پایان فصل جاری 
نیوکمپ را ترک می کند. ظاهراً مقصد بعدی 
بوسکتس آمریکاست، چرا که او پیشنهاد تیم 
اینترمیامی را پذیرفته و می خواهد سال های 
پایانی دوران بازیکنی اش را در تیم تحت تملک 
دیویدبکام سپری کند. طبق ادعای اسپورت؛ 
برنامه بوسکتس این بود که در بارسلونا به دوران 
بازیکنی اش خاتمه دهد و به همین دلیل هم تا 
الان برای پاسخ دادن به پیشنهاد اینتر میامی 
که چند ماه پیش به او ارائه شد، تعلل کرد اما 
کمرنگ شدنش در ترکیب بارسلونا باعث تغییر 
برنامه و موافقت او با رفتن به MLS شده است. 
نشریه کاتالان در این باره می نویسد: بوسکتس 
با رفتن به MLS موافق کرده و فقط یک شرط 
دارد؛ اینکه تا پایان فصل جاری در بارسلونا 

بماند و قراردادش را به انتها برساند. 

بازیکنان با افکار کی روش آشنا هستند

                    کار سخت 
میلاد سرلک کار بسیار دشواری در پیش دارد. 
ابراهیمی، عزت اللهی، حاج صفی و نوراللهی 4 هافبک 
دفاعی دیگر تیم ملی هستند. سرلک برای تحقق 
رویای حضور در جام جهانی باید بدون نقص کار کند. 

                 نقش محوری
علیرضا جهانبخش که در بیشتر بازی های مرحله 
نهایی انتخابی تیم ملی به عنوان کاپیتان تیم وارد زمین 
می شد، با حضور کی روش کماکان نقش محوری خودش 

در ترکیب را برعهده خواهد داشت. 

                              جنگ 
بازگشت وحید امیری از مصدومیت و رسیدنش به 
تمرینات گروهی در کنار حضور میلاد محمدی زیرنظر 
کی روش، جنگ قرارگرفتن در پست مدافع چپ 

تیم ملی را وارد شرایط جدیدی کرده است. 

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
ایسنا: پس از نشست هماهنگی سرپرستان تیم های 
ملی فوتبال ایران و اروگوئه اعلام شد این دیدار بدون حضور 
تماشاگران برگزار می شود. فدراسیون فوتبال نوشت: نشست 
هماهنگی سرپرستان تیم های ملی فوتبال ایران و اروگوئه 
برگزار و مهدی محمد نبی در این جلسه حضور داشت. در این 
نشست نکات مختلفی که طبق قوانین و مقرارت فیفا ملاک 
عمل خواهد بود، مطرح شد. در این جلسه شرایط برگزاری 
مسابقه دوستانه دو تیم ملی فوتبال ایران و اروگوئه در روز 
جمعه یکم مهرماه مورد بررسی قرار گرفت. در نهایت مقرر 
شد تا این دیدار بدون حضور تماشاگر برگزار شود. ملی پوشان 
ایران با پیراهن یکدست قرمز برابر آبی پوشان اروگوئه به میدان 
می روند. دیدار دو تیم از طریق شبکه سوم سیما به صورت 
مستقیم پخش می شود. پس از پایان این نشست سرپرستان 
دو تیم لوح یادبود فدراسیون فوتبال ایران و اروگوئه را به 
یکدیگر اهدا کردند. شاگردان کارلوس کی روش در اولین 
بازی خود روز جمعه از ساعت ۱۸ به وقت محلی )۲۰و۳۰ به 

وقت تهران( به مصاف اروگوئه خواهند رفت. 

 عدم توجه به تصمیم فدراسیون جهانی و نظر وزارت ورزش 

تاج، »ویلموتس« و فیفا! 

سال  پنجم
شماره   1377

کی روش، سرمربی پرتغالی برای سومین مرتبه در 
جام جهانی روی نیمکت تیم ملی می نشیند و از دو جام جهانی 
قبلی در برزیل و روسیه تجربیات خوبی دارد. قاعدتا این باور 
را از کی روش داریم که او برای کسب نتایجی بهتر نسبت به 
دو دوره قبلی، با این نگاه تیمش را هدایت کند که نقاط ضعف 
دوره های گذشته رفع شود. بنابراین او بهترین نفرات را به 
تیم ملی فرا می خواند و زمان خود را برای تسویه حساب با هیچ 
بازیکنی صرف نمی کند. او بدون آنکه بخواهد به مسائلی که 
در گذشته رخ داده بپردازد به این موضوع می نگرد که چگونه 
از ظرفیت های موجود بیشترین بهره را ببرد. کی روش بهتر از 
از هر کسی می داند اگر تیمش در قطر بازی های آبرومندانه ای 
ارائه کند، صرف نظر از آنکه موفق به صعود از گروهش بشود یا 
نشود، توجه بیشتری به وی می شود و پیشنهاد تمدید قرارداد 
را با مبلغ بالاتری دریافت می کند و حتی مورد توجه تیم های 
دیگری قرار می گیرد. به همین خاطر او نگاهی اقتصادی و 
فنی به تیمش دارد. فرصت آنچنان زیادی در اختیار سرمربی 
جدید تیم ملی نیست تا بتواند تمامی برنامه های مدنظرش 
را در تیم خود پیاده کند، اما او با علم به این مساله که زمان 
زیادی نداشته این مسئولیت را پذیرفته و با این حساب تلاش 
می کند تا اهداف خود را به عالی ترین شکل پیش ببرد. نکته 
مثبت در مورد کی روش، شناخت او به فضای فوتبال ایران 
است و بخش قابل توجهی از ملی پوشان هم با او کار کرده اند. 
این شناخت دوطرفه باعث تسریع در امور می شود و سرمربی 
پرتغالی بهتر می تواند خواسته های خود را به بازیکنان 
انتقال دهد و ملی پوشانی که با طرز فکر او آشنایی دارند به 
هم تیمی های خود در فراگیری خواسته های سرمربی کمک 
خواهند کرد. در جام جهانی قبلی اگر بخت و اقبال بیشتر با 
تیم ملی ایران یار بود به مرحله بعدی صعود می کردیم و این 
بار هم با وجود تیم های آماده ای که در گروه B قرار دارند برای 
صعود به مرحله حذفی ناامید نیستیم.  بدون تردید مسابقه 
با رقبایی که مهره های تاثیرگذارخود را به بازی می گیرند 
تجربه مفیدی برای تیم ملی ایران خواهد بود. نتیجه ای که در 
دیدارهای تدارکاتی به دست می آید اهمیت خاصی ندارد بلکه 
نزدیک شدن به وحدت تاکتیکی و بالارفتن انسجام تیمی مهم 
است. در چنین بازی هایی تیم ملی تحت فشار قرار می گیرد و 
نقاط ضعف و قوتش مشخص می شود. کی روش هم با وجود 
شناخت نسبی از کیفیت کنونی تیم ملی، در مورد وضعیت 
بازیکنان تیم به روز می شود و به این موضوع پی می برد که 
شرایط بازیکنان در حال حاضر به چه شکل است. چنین 
مساله ای درک سرمربی پرتغالی را برای نحوه به کارگیری 
شاگردانش افزایش می دهد و نکات مختلفی را به او انتقال 
می دهد که با چه شرایطی می تواند تیم ملی را آماده رقابت با 

حریفان اصلی خود کند. 

آرمان ملی: در حالی که فیفا و وکیل »ویلموتس« پیگیر 
پرداخت مطالبات سرمربی سابق تیم ملی هستند، »مهدی 
تاج« از فیفا خواسته تا مطالبات فدراسیون فوتبال کشورمان 

را پرداخت کند. 
  تصمیم فیفا 

5 مردادماه دادگاه حکمیت ورزش CAS( ( رأی پرونده 
شکایت »مارک ویلموتس« از ایران را صادر و فدراسیون ایران 
را به مبلغ سه میلیون و ۳۲5 هزار یورو که به آن 5 درصد سود 
سالیانه اضافه می شود؛ محکوم کرد. مدتی بعد دستیاران این 
مربی بلژیکی نیز حکم ۳5۴ هزار یورویی علیه فدراسیون ایران 
گرفتند. این در شرایطی است که پیش از این »ویلموتس« و 
دستیارانش ۲ میلیون یورو دریافت کرده بودند. »تسنیم« در 
ادامه نوشت: پس از حکم CAS باردیگر گمانه زنی ها درباره 
چگونگی پرداخت این غرامت مطرح شد. مهدی تاج که قرارداد 
»ویلموتس« را امضا کرده بود، پیش از بازگشتش به فدراسیون 
فوتبال در این باره گفته بود: »الان می توانیم غرامت را ندهیم 
و بگوییم همچنان تحریم ما پابرجاست. هیچ اتفاقی نمی افتد 
و تعلیق هم نمی شویم. تا رفع تحریم می توانیم پول را ندهیم 
و جریمه هم تعلق نمی گیرد«. با این وجود وکیل »ویلموتس« 
با ارسال نامه ای عدم پرداخت مطالبات این مربی از سوی 
فدراسیون ایران را به اطلاع فدراسیون جهانی فوتبال رساند. 
فیفا نیز در نامه ای به فدراسیون فوتبال ایران خواهان ارائه 
توضیحاتی درباره دلیل پرداخت نشدن پول این مربی شد. فیفا 
در ماه های گذشته به فدراسیون ایران اعلام کرده که نمی تواند 
از محل مطالبات کشورمان در این نهاد به شخص ثالث پول 
بدهد. فدراسیون جهانی فوتبال با ارسال نامه ای به فدراسیون 

فوتبال ایران اعلام کرد: قادر نیست هیچ گونه مطالبه مالی 
خاصی را از محل پول بلوکه شده ایران در صندوق فیفا پرداخت 
کند. براساس مکاتبات بخش حسابداری فیفا بانک های 
فدراسیون جهانی فوتبال کلیه درخواست های مرتبط با 
پرداخت به مربیان و بازیکنان را در هر سطح و رده ای رد 
می کنند. فیفا در این نامه به فدراسیون های عضو گفته است که 
از ارائه هرگونه درخواست به منظور پرداخت مطالبات مربیان و 
بازیکنان از حساب موجود در فدراسیون جهانی خودداری کنند 
چرا که اینگونه درخواست ها توسط بانک فیفا مورد پذیرش قرار 
نمی گیرد. از سوی دیگر وزارت ورزش وجوانان نیز سال گذشته 
در نامه ای به فدراسیون، عنوان کرده بود که پول »ویلموتس« 
نباید از محل مطالبات مان در فیفا پرداخت شود و مقصران این 

قرارداد باید آن را بپردازند.
  توضیح وکیل 

وکیل پرونده ایران در شکایت از  »ویلموتس« درباره نامه 
فیفا به ایران درباره پرداخت نشدن دستمزد این مربی بلژیکی 
توضیحاتی ارائه کرد. روزبه وثوق احمدی، وکیل ایران در 
پرونده »ویلموتس« در گفت وگو با »ایسنا«، درباره نامه فیفا به 
این فدراسیون مبنی بر علت پرداخت نشدن دستمزد این مربی 
بلژیکی گفت: تیم حقوقی فدراسیون فوتبال مسئول رسیدگی 
به این نامه است. این نامه چیز جدیدی نیست. فیفا درباره علت 
پرداخت سوال کرده و باید دید فدراسیون فوتبال چه پاسخی 
می دهد. او با اشاره به اینکه »هنوز مشخص نیست فیفا این 
مساله را با چه رویه ای جلو می برد،« گفت: به علت تغییراتی که 
در قوانین شکل گرفته، با دو رویه مواجه هستیم و معلوم نیست 
فیفا به چه شکلی این پرونده را جلو می برد. این احتمال وجود 

دارد که حساب های مالی ایران در فیفا مسدود شود یا پرونده 
به کمیته انضباطی ارجاع شود. پرونده تا زمان رسیدگی در 
دادگاه CAS در اختیار ما بود که از ۶ میلیون به ۳ میلیون 
یورو کاهش یافت و از آنجا به بعد تیم حقوقی فدراسیون 
فوتبال رای را جلو می برد. این وکیل دعاوی ورزشی درباره 
مهلت ایران برای پرداخت دستمزد »ویلموتس« بیان داشت: 
در حکم CAS مدت زمان اعلام نشده چرا که این دادگاه به 
تمام پرونده ها رسیدگی می کند و از این به بعد طبق قوانین 
مربوط به فیفا جلو خواهد رفت. الان اتفاق جدیدی رخ نداده 
و باید دید فیفا چه تصمیمی اتخاذ می کند. باید صبر کنیم. 
وثوق احمدی درباره احتمال ارجاع پرونده ایران به کمیته 
انضباطی فیفا تئضیح داد: این احتمال هست که پرونده به 
کمیته انضباطی برود. یکی از ضمانت های اجرایی این حکم، 
بلوکه کردن حساب ایران است. درباره باشگاه ها هم اینطور 
است که پرونده نقل وانتقالات را می بندند و اگر ادامه داشته 
باشد، حکم های سنگین تری مانند کاهش امتیاز یا سقوط 
به دسته پایین تر را وضع می کنند. درباره تیم های ملی یک 
پرونده مربوط به زیمباوه بود که چندین سال قبل دستمزد 
مربی خود را پرداخت نکرد و بعد از گذشت چند سال، این تیم 

از مسابقات کنار گذاشته شد.
  نظر تاج

مهدی تاج در حاشیه مجمع هیات فوتبال مازندران در مورد 
کمک فدراسیون به این هیات برای ساخت ساختمان هیات 
فوتبال اظهارداشت: امروز اتفاق خوبی افتاد، کادر هیات رئیسه 
این هیات با انتخاب نماینده باشگاه ها، نماینده  هیات ها و 
نواب رئیس تکمیل شد. این لازمه توسعه بود، زیرا باید کادر 
تکمیل می شد تا رئیس هیات بتواند با همکارانش کار را                            پیش 
ببرد. وی در مورد برنامه هایش برای توسعه زیرساخت ها 
در استان ها عنوان کرد: در زمان ریاست محمد دادکان در 
فدراسیون فوتبال کار شروع شد و زمین هایی برای هیات های 
فوتبال گرفتیم. ساختمان  خیلی از هیات ها در زمان خودش 
و سایر روسای فدراسیون مثل من، کفاشیان، صفایی فراهانی 
و عزیزی خادم ساخته شد. من هم باید این کار را                            ادامه بدهم. 
بسیاری از استان های ما اکنون ساختمان خوب و در خور 
ندارند. همین الان استان خوزستان و... مشکل دارند. به ویژه 
باید در مورد استان های برخوردار که ویترینی در فوتبال کشور 
دارند، تلاش کنیم این اتفاق بیفتد. ان شاءا... از دو روز دیگر کار 
ساخت ساختمان هیات مازندران را                            شروع می کنند و خودشان 
امیدوار هستند که دو ساله آن را                            تحویل بدهند. وی در خصوص 
نامه اخیر فیفا برای پرداخت طلب »ویلموتس« توضیح داد: در 
این نامه سوالات متعددی وجود دارد. در آن آمده اگر اعتراضی 
داریم اعلام کنیم و ما هم اعتراض خود را                            نوشتیم. اعتراض ما 
این است که اساس پرونده »ویلموتس« به دلیل تحریم ما بوده 
که نتوانستیم به موقع پول را                            پرداخت کنیم. در شرح رای هم 
به صراحت به این موضوع اشاره شده است، همچنان هم تحریم 
هستیم و می خواهیم فیفا تحریم را                            بردارد و پول های ما را                            بدهد 

تا بتوانیم روند عادی خود را                            طی کنیم.

 بیــن المــلل
فوتبال  تیم  پرتغالی  ستاره  رونالدو،  کریستیانو 
منچستریونایتد می گوید: حداقل تا دو سال دیگر خیال 
ترک تیم ملی کشورم را ندارم. کریس گفت: جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر آخرین حضورم در تیم ملی پرتغال نخواهد 
بود و حداقل تا سال دیگر این تیم را همراهی خواهم کرد. 
رونالدوی ۳7 ساله تا کنون ۱۸۹ بازی ملی انجام داده 
و ۱۱7 گلش برای پرتغال هم او را آقای گل فوتبال دنبا 
تبدیل کرد. او در مراسم سالانه فدراسیون فوتبال پرتغال 
برای معرفی برترین های فوتبال این کشور، پس از کسب 
جایزه ای افتخاری به عنوان بهترین گلزن تیم ملی پرتغال 
تاکید کرد که دوران بازیکنی اش تا خط پایان فاصله  دارد. 
رونالدو افزود: امیدوارم که تا چند سال دیگر همچنان یکی 
از اعضای تیم ملی باشم. هنوز باانگیزه ام، آن هم انگیز ه ای 
بالا. راه من در تیم ملی هنوز فاصله زیادی تا خط پایان دارد. 
تیم ما بازیکنان با کیفیت فراوانی دارد. من در جام جهانی 
حضور خواهم داشت و می خواهم در یوروی بعدی نیز بازی 
کنم. دریافت این جایزه باعث مباهات است و به دریافت آن 
افتخار می کنم. هرگز فکر نمی کردم که یک روز بتوانم این 

جایزه را کسب کنم. من از همه 
آنهایی که در دوران بازیکنی من 
نقشی مهمی ایفا کردند تشکر 
می کنم. این مسیری طولانی بود 
اما مایلم بگویم که این راه هنوز 
تا پایانش فاصله دارد. رونالدو 

یورو  برگزاری  زمان  در 
۲۰۲۴ که آلمان میزبان 
آن است، ۳۹ ساله خواهد 
بود. این در حالیست که 
این  مقدماتی  مرحله 
 ۲۰۲۳ سال  رقابت ها 

آغاز می شود.

پیشکسوت فوتبال کشورمان معتقد است: تیم ملی ایران 
پتانسیل صعود به مرحله حذفی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر را 
دارد. محمد پنجعلی اظهار داشت: فکر می کنم فقط باید در این 
شرایط از تیم مان حمایت کنیم. ما تیم خوب و باکیفیتی داریم 
و اکثر بچه ها فوتبال حرفه ای اروپا را تجربه کرده اند. تا الان 
سابقه نداشته است چنین تیمی برای جام جهانی داشته باشیم. 
بچه ها واقعا خوب هستند و فقط آرامش می خواهند. بازی 
تدارکاتی هم نیاز دارند تا بتوانند در جام جهانی نتیجه بگیرند. 

وی در مورد اینکه تیم ایران دو بازی تدارکاتی با اروگوئه و 
سنگال در پیش دارد، خاطرنشان کرد: ما زمان زیادی را از 
بین بردیم و مواقعی که باید بازی می کردیم سرگرم درگیری و 
جابه جایی مدیران فدراسیون فوتبال بودیم، ولی با این وجود 
این تیم می تواند از گروهش صعود کند. درست است ما دو بازی 
با اروگوئه و سنگال داریم، اما هر چقدر بازی تدارکاتی بیشتری 
داشته باشیم بهتر است. پیشکسوت فوتبال ایران تصریح کرد: 
کی روش در حقیقت به ایران آمد که به جام جهانی برود؛ فکر 

هم نمی کنم برخوردمان با اسکوچیچ درست بوده باشد، ولی 
همه این اتفاقات تمام شده است. ما هر چقدر تیم را به حاشیه 
ببریم به ضررمان است. پنجعلی در ادامه درباره شرایط تیم 
پرسیپولیس و همچنین مصدومیت شیخ دیاباته هم گفت: 
نمی دانم دیاباته از اول مصدوم بود یا نه. این هم داستانی دارد و 
بدبیاری است. پرسپولیس تا الان خیلی خوب کار کرده است و 
فکر می کنم اگر به قهرمانی آسیا فکر کنیم بی جا نیست، چون 
تیم گل محمدی این توانایی را دارد که این بار فینال را هم ببرد 
و قهرمان آسیا شود. پرسپولیس دو دوره نایب قهرمان آسیا 
شده و واقعا هر دو بار بد آورده و لیاقتش بالاتر از این بوده است. 
الان هم معتقدم این تیم حتی می تواند قهرمان آسیا شود، 

البته به شرطی که بتوانند مجوز حرفه ای بگیرند! 

 محمد پنجعلی: 

 نباید تیم ملی را به حاشیه ببریم

علیرضا دبیر:

مجیزگوی وزیر نیستم
علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی تاکیدکرد: نه خودم 
مجیزگوی وزیر هستم و نه می خواهم رئیس هیات مجیز 

من را بگوید.
  لیگ 

علیرضا دبیر که در جلسه قرعه کشی لیگ برتر کشتی 
شرکت کرده بود، در ابتدای صحبت هایش گفت: خدا 
خیرتان بدهد که باعث گرم شدن مسابقات می شوید. خیلی 
از مربیان با ما کاری ندارند، ولی کارشان را می کنند و از همه 
ممنونم..  از ۲۰۱۴ تا ۲۰۱۸ کشتی آزاد و فرنگی در جهانی 
دو طلا گرفته ولی همین دو سال ۱۱ طلا گرفتیم.  هر کسی 
که هر حرفی زد، نباید پخش کنید ببینید راست می گوید یا 
نه، اشاعه دروغ خودش گناه است. هرکسی از کشتی حمایت 
کند مخلصش هستم، اما جلوی کسی که علیه کشتی کار 
می کند، می ایستم. وی ادامه داد: من بد می گویم ولی دروغ 
نمی گویم و نیامدم »جهان پهلوان« شوم. من نه مجیزگوی 
وزیرم و نه می خواهم رئیس هیات مجیز من را بگوید. همیشه 

به لیگ اعتقاد داشتم و هشت سال لیگ را تعطیل کردند 
ببینید وضعیت اقتصادی کشتی گیران چه شد. اگر جلوی 
لیگ را نگرفته بودند الان قراردادهای لیگ کشتی بالای 

پنج میلیارد بود.
  حال کشتی 

وی بیان داشت: در لیگ حق کشی هم می شود قهر نکنید و 
به خاطر کشتی بایستید. یکجایی اجحاف می شود اما عمدی 
نیست. من به کسی که دنبال پست می آید کاری ندارم، ما 
محکومیم به خوب بودن و سالم کارکردن. ما فردین معصومی 
را داشتیم عنوان جهانی داشت و کشتی گیر لیگ هم بود ولی 
علیرضا حیدری قهرمان جهان بود و کشتی گیر لیگ نبود. 
اگر حق کسی خورده شد ما هستیم شما شلوغ نکنید. در 
جهانی هم به بچه ها گفتم حق اعتراض ندارید هرچه سرمربی 
گفت همان است. حق یونس امامی را مقابل آمریکا خوردند 
من پیگیری کردم. طلای یونس افتاد گردن کشتی گیر 
آمریکایی. دبیر تصریح کرد: تا قیامت هر شاگردی نتیجه 

گرفت برای شما، من ادعایی ندارم اما بگویید این دو سه سال 
حال کشتی خوب است یا نه. من خوشم می آید عشق می کنم 
به من بگویند »کربلایی«.  به یاری گفتم سازمان لیگ زمانی 
موفق است که مستقل بوده و درآمدزا باشد. دنبال استعفای 
من نباشید استعفا برای آدم های ضعیف است، من استعفا 
نمی دهم شاید مجمع من را بردارد و یا سری بعد ثبت نام 
نکنم. یاری باید با ۱۶ تیمش لیگ را پیش ببرد. کشتی 
مملکت ۱۰ مدال جهانی گرفته و بعد یکسری می گویند 

باختیم. سال ۱۹۹۹ فقط سه مدال گرفتیم.
  درآمدزایی 

رئیس فدراسیون کشتی خاطرنشان کرد: پارسال از 
انتخابی تیم ملی از چهار کشتی درآمدزایی کردیم نه از 
بلیت فروشی،  یک زمانی به یک بانکی همه اسپانسری را داده 
بودند، چرا.  این پول سر سفره بچه های مردم می آید. »پاس« 
باید ورودی بدهد چون فقط یک تیم نظامی پول نمی دهد، 
نه اینکه محتاج آن پول باشیم بلکه شأن کشتی باید حفظ 
شود. از فدراسیون قبلی سر تبلیغات لیگ 5۰ میلیون ندادند، 
شده یک و نیم میلیارد که من باید از پول بچه های مردم آن 
را بدهم، زیاد حرف بزنند همه اینها را می گویم. لیگ برای ما 

خیلی مهم است.


